

15 LIFE
ON LAND

15.2.6

Sustainable management of land for agriculture and tourism (educational outreach)

Offer educational programme/outreach for local or national communities on sustainable management of land for agriculture and tourism

Free/Paid

- 本校休閒資源及產業發展中心於2024年辦理校內外各項相關活動，其活動包含農業、旅遊業土地可持續管理的教育活動，計辦理4次校內演講，3次校外活動，傳達永續經營理念(免付費)。
- In 2024, the Leisure Resource and Industry Development Center of our university organized a series of activities related to sustainable land management in agriculture and tourism. These included 4 lectures held on campus and 3 event off-campus, aimed at communicating the principles of sustainable management.



- ▲ 2024.10.04開場說明有關特色農業旅遊場域認證



- ▲ 2024.11.22闕雅文教授講述永續發展教育



15.2.6

Sustainable management of land for agriculture and tourism (educational outreach)

Offer educational programme/outreach for local or national communities on sustainable management of land for agriculture and tourism

Free/Paid

■ 校內課程

日期	課程	SDGs	演講主題
2024.10.04	綠色經濟學	8、12	特色農業 旅遊場域認證制度介紹
2024.10.18	綠色經濟學	8、12	綠色產品開發/規劃/設計及實作
2024.11.22	綠色經濟學	8、12	永續發展教育與悅趣學習
2024.12.20	綠色經濟學	8、12	碳定價與碳交易

■ 校外活動

日期	地點	SDGs	活動主題
2024.10.05	宜蘭傳藝中心	11、12	傳藝中心ESG 參訪
2024.10.25	頭城農場	8、12	頭城農場觀摩
2024.11.18	宜蘭冬山河生態綠舟	11、12	冬山河生態綠舟參訪



▲ 2024.10.05傳藝中心ESG演講



▲ 2024.11.18自然解說中心區解說
綠建築的設計理念

□ 更多活動照片請參閱[國立宜蘭大學休閒資源及產業發展中心 Facebook專頁](#)。